

မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါကာလ

ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး EBT (P-EBT)

နှင့် နွေရာသီ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT (** အသစ်)

2021-2022 ပညာသင်နှစ် (ဩဂုတ်လ 5 ရက်၊ 2022 ခုနှစ်)

မေးခွန်း 1- ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT က ဘာလဲ။

အဖြေ- ၎င်းသည် COVID-19 ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါကာလအတွင်း အသက် 6 နှစ်အောက် ကလေးများရှိသည့် အိမ်ထောင်စုများကို ကူညီပေးရန် ဗဟိုအစိုးရက ခွင့်ပြုပေးထားသည့် ယာယီ အစားအစာ အကျိုးခံစားခွင့်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 2- မည်သူက ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် သတ်မှတ်ချက်မီပါသလဲ။

အဖြေ- 3SquaresVT အကျိုးခံစားခွင့်များ လက်ခံရရှိနေသည့် အသက်ခြောက်နှစ်အောက် ကလေးများရှိသော ဗားမောင့် အိမ်ထောင်စုများ။ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို သတ်မှတ်ချက်မီသော အိမ်ထောင်စုများထံသို့ စက်တင်ဘာလ 2021 မှစပြီး ဇွန်လ 2022 အထိ လစဉ်လတိုင်း ထုတ်ပေးသွားပါမည်။

မေးခွန်း 3- ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်က ဘယ်လောက်လဲ။

အဖြေ- ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်သည် စက်တင်ဘာလ 2021 မှ ဇန်နဝါရီလ 2022 အထိ တစ်လလျှင် \$32.31 ဖြစ်ပါသည်။ 2022 ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလမှ ဇွန်လအတွက် နှုန်းထားသည် တစ်လလျှင် ကလေးတစ်ဦးအတွက် \$33.55 ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 4- နွေရာသီ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်က ဘယ်လောက်လဲ။

အဖြေ- နွေရာသီ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အတွက် စုစုပေါင်း အကျိုးခံစားခွင့်သည် ကလေးတစ်ဦးလျှင် \$391 ဖြစ်ပါသည်။ ပုံမှန်လစဉ် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး

အကျိုးခံစားခွင့်နှင့်မတူဘဲ နွေရာသီ ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်သည် ဇူလိုင်လနှင့် ဩဂုတ်လ နွေရာသီလနှစ်လလုံး ပါဝင်သည့် တစ်ကြိမ်စာ နှုန်းထားအပြတ် အကျိုးခံစားခွင့် ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း 5- ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်ကို ဘယ်အချိန်မှာ ထုတ်ပေးမှာလဲ။

အဖြေ- အကျိုးခံစားခွင့်များ၏ ပထမအကျော့ (စက်တင်ဘာလ 2021 – ဇန်နဝါရီလ 2022 အတွက်) ကို ဇွန်လ 2022 အစောပိုင်းတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ P-EBT ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အကျိုးခံစားခွင့်အတွက် သတ်မှတ်ချက်မီသော ကလေးများသည် အိမ်ထောင်စုက 3SquaresVT အကျိုးခံစားခွင့်များ လက်ခံရရှိသည့် လတိုင်းအတွက် စက်တင်ဘာလမှ ဇန်နဝါရီလအထိ အကျိုးခံစားခွင့်လများတွင် တစ်ကြိမ်စာ ပေးငွေကို လက်ခံရရှိပါမည်။

2022 ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလမှ ဇွန်လအထိ အကျိုးခံစားခွင့်များကို စက်တင်ဘာလတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။

နွေရာသီ P-EBT ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး ပေးငွေကို ဇူလိုင်လတွင် 3SquaresVT အတွက် သတ်မှတ်ချက်မီသော အိမ်ထောင်စုများအား စက်တင်ဘာလတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။ ဩဂုတ်လမှစတင်ပြီး 3SquaresVT သတ်မှတ်ချက်မီသည့် အိမ်ထောင်စုများအတွက် နွေရာသီ P-EBT ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အကျိုးခံစားခွင့်ကို အောက်တိုဘာလတွင် ထုတ်ပေးသွားပါမည်။ အဆိုပါရက်စွဲများက ပြောင်းလဲနိုင်ပါသည်။ အပ်ဒိတ်လုပ်ထားသော မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများအတွက် ဤဝက်ဘ်ဆိုက်ကို ကြည့်ပေးပါ။

မေးခွန်း 6- ကျွန်ုပ်၏ အိမ်ထောင်စု သတ်မှတ်ချက်မီခြင်း ရှိ၊ မရှိ ဘယ်လိုသိနိုင်မလဲ။

အဖြေ- အထက်ပါ စံနှုန်းပေါ်အခြေခံ၍ သင့်ကလေးက သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီခြင်းရှိ၊ မရှိကို Economic Services Division (ESD၊ စီးပွားရေးဝန်ဆောင်မှုများဌာနခွဲ) က ဆုံးဖြတ်ပေးပါမည်။ သင်သတ်မှတ်ချက်မီပါက အကျိုးခံစားခွင့်ကို သင်ရရှိမည့်နည်းလမ်းနှင့် အချိန်ကို ရှင်းပြပေးသည့် ESD ထံမှ စာလွှာတစ်စောင်ကို သင်ရရှိပါမည်။

မေးခွန်း 7- ကျွန်ုပ်တို့သတ်မှတ်ချက်မီပါက အဆိုပါ အကျိုးခံစားခွင့်များကို ကျွန်ုပ်တို့ မည်ကဲ့သို့ ရရှိမည်နည်း။

အဖြေ- သင့် 3SquaresVT အကျိုးခံစားခွင့်ကို သင့်အိမ်ထောင်စုထံသို့ ထုတ်ပေးခဲ့သည့် EBT ကတ်တွင် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို ထုတ်ပေးပါသည်။

မေးခွန်း 8- ကျွန်ုပ်၏ ကလေးကို အိမ်ထောင်စုနှစ်စုခွဲ၍ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သည်။ ဘယ်သူက အကျိုးခံစားခွင့်ရမလဲ။

အဖြေ- ESD က 3SquaresVT အိမ်ထောင်ဦးစီးအဖြစ် စာရင်းသွင်းထားသည့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူထံသို့ အကျိုးခံစားခွင့်ကို ပေးပို့သွားပါမည်။

မေးခွန်း 9- ဤအကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် ဘာတွေကို ဝယ်ယူနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ- [သတ်မှတ်ချက်မီသော အစားအသောက် စာရင်းကို](#) USDA ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ကြည့်ပါ။

မေးခွန်း 10- ကျွန်ုပ်၏ EBT ကတ်ကို ဘယ်နေရာမှာ သုံးလို့ရပါသလဲ။

အဖြေ- ၎င်းကို 3SquaresVT လက်ခံသော မည်သည့်နေရာတွင်မဆို အစားအစာများ ဝယ်ယူရန် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ၎င်းတွင် Vermont (ဗားမောင့်) ရှိ ကုန်စုံဆိုင်များ၊ စူပါမားကတ်များ၊ အချိန်ပြည့်ဖွင့်သည့် စတိုးဆိုင်များနှင့် လယ်သမားဈေးများ ပါဝင်ပါသည်။ DCF ၏ [EBT ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ](#) တွင် ပိုမိုလေ့လာပါ။

မေးခွန်း 11- ကျွန်ုပ်တွင် ကလေးစောင့်ရှောက်မှု ရယူထားသော ကလေးများမရှိပါ။

ယခုအကျိုးခံစားခွင့်ကို ရပါဦးမလား။

အဖြေ- ဟုတ်ပါသည်။ အသက်ခြောက်နှစ်အောက်ဖြစ်ပြီး 3SquaresVT ကို လက်ခံရရှိနေသော ကလေးအားလုံးက သတ်မှတ်ချက်မီပါသည်။

မေးခွန်း 12- ကျွန်ုပ်တွင် အသက်ခြောက်နှစ်ထက်ကြီးသည့် အခြားကလေးများ ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့က ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်အတွက် သတ်မှတ်ချက်မီပါသလား။

အဖြေ- သတ်မှတ်ချက်မီပါ။ 3SquaresVT ကို လက်ခံရရှိနေသော အသက်ခြောက်နှစ်အောက် ကလေးများအတွက်သာ အကျိုးခံစားခွင့်ကို ရနိုင်ပါသည်။ ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများအတွက် ရနိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်များနှင့် ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်အချက်အလက်များအတွက် ကျောင်း P-EBT ဆိုင်ရာ မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများကို ကြည့်ပါ။

မေးခွန်း 13- ဤအကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် ဘာတွေကို ဝယ်ယူနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ- ပါဝင်မှုသည် မိမိဆန္ဒအလျောက်သာ ဖြစ်ပါသည်။ သင်မပါဝင်ရန် ရွေးချယ်ပါက သင်၏ 3SquaresVT EBT ကတ်တွင် ထုတ်ပေးထားသည့် အပိုဆောင်း အကျိုးခံစားခွင့်များကို မသုံးပါနှင့်။

မေးခွန်း 14- P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များက မသုံးဘဲထားလျှင် သက်တမ်းကုန်သွားမှာလား။

အဖြေ- ဟုတ်ပါသည်။ ကတ်ကို 274 ရက်အတွင်း မသုံးလျှင် P-EBT အကျိုးခံစားခွင့်များ သက်တမ်းကုန်ပါမည်။

မေးခွန်း 15- ကျွန်ုပ်တို့ နောက်ထပ်မေးစရာများရှိသည်။ ဘယ်နေရာမှာ ပိုမိုလေ့လာနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ- နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို သိရှိရန် <https://dcf.vermont.gov/esd/covid19/P-EBT> သို့ သွားပါ သို့မဟုတ် 1-800-479-6151 လိုင်းခွဲ 7 ကို ခေါ်ဆိုပါ။

